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KUMLUCA’YA 1 MİLYAR 418 MİLYON LİRA YATIRIM YAPILDI

Başkan Muhittin Böcek, Kumluca’ya 1 milyar 418 milyon lira yatırım 
yaptıklarını, 940 milyon lira daha yatırım planladıklarını belirterek 

“Bıkmadan, usanmadan, bahanelere sığınmadan hizmete devam” dedi

�BüyükŞEhiR Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek, kumluca’yı 
ziyaret etti. Görev süresi boyunca 
kimseyi ötekileştirmeden çalışma-
larına devam edeceklerini belirten 
Başkan Böcek, “Bahanelere sığın-
madan hizmete devam” dedi.

�GöREvE geldiklerinden bu yana 
kumluca’ya 1 milyar 418 milyon 
TL yatırım yaptıklarını söyleyen 
Başkan Böcek, “940 milyon daha 
yatırım planladık. kumluca’nın 41 
mahallesinde yapılması gereken 
ne varsa yapacağız” dedi. 4’te

kuMLucA’YA zİYAReT

YATIRIM MÜJDeSİ VeRDİ

�Yaptıkları ça-
lışmalarla birçok 
şehre öncülük et-
tiklerini belirten 
Başkan Böcek, 
“Beklentilere ce-
vap verecek pro-
jeleri hayata geçi-
receğiz” dedi. 2’de

�ATB Meclisi’nde konuşan Başkan 
Ali Çandır, asgari ücrette vergi di-
limi önerisinde bulunarak “Bu, iyi-
leştirme kadar önemli” dedi. 5’te

�BES Antalya Şube Baş-
kanı Devrim Mol, dört ki-
şilik bir ailenin sağlıklı 
beslenebilmesinin ma-

liyetinin 30 bin 475 
lira olduğuna dik-
kat çekti. 5’te

�isMaiL Baha sürel-
san konservatuvarı 
Tasavvuf Müziği Top-
luluğu’nun hazırladığı 
Şeb-i arus sema Töre-
ni ilgiyle izlendi. 8’de

Mevlana, Sema 
Töreni ile anıldı
Büyükşehir Belediyesi, 

Hz. Mevlana’nın 
vuslatının 751’inci 

yılını Şeb-i Arus Sema 
Töreni ile andı

Dünya Bankası Antalya’yı seçti
Antalya, Dünya Bankası 

ve İLBANK tarafından 
yaklaşık 200 milyon 
Euro finansman ile 
yürütülen ‘Yeşil ve 
Geleceğin Şehirleri 

Projesi’ için 81 il 
arasından seçilen iki 
pilot ilden biri oldu

SÜT ÜReTİcİSİ
memnun kalmadı

Sütçüler, Yoğurtçular 
ve Dondurma 

İmalatçılar Esnaf Odası 
Başkanı Bahattin Ekin, 

Ulusal Süt Konseyi 
tarafından yapılan çiğ 
süt tavsiye fiyatındaki 

artışı eleştirdi

�Zamların üreticiye yeterin-
ce yansımadığını ve stok faz-
lalığının fiyat artışlarını sı-
nırlayabileceğini ifade eden 
Başkan Ekin, USK’nın belirle-
diği zammın mevcut 
piyasa fiyatlarının 
gerisinde kaldığını 
söyledi. 4’te

ÜReTİcİ zOR DuRuMDA

Sağlıklı beslenmenin 
maliyeti 30 bin 475 lira

Asgari ücrette 
vergi dilimi önerisi

kruvaziyer 
yolcu sayısı 
2023’ü geçti 2

BAHANe YOk 
HİzMeT VAR
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Ulaştırma ve altyapı Bakanlığı Denizcilik Genel 
müdürlüğü verilerine göre; ocak- kasım döneminde 
limanlara 1167 kruvaziyer demirledi. Bu gemilerde, 
1 milyon 854 bin 364 kruvaziyer yolcusu yer aldı. Ge-
çen yıl limanlara yanaşan 1192 kruvaziyerdeki yol-
cu sayısı, 1 milyon 542 bin 522 olarak kayıtlara geçti. 
türkiye’de 11 aydaki kruvaziyer yolcu sayısı, 2023’e 
oranla yüzde 20,21 arttı.

EN ÇOK KRUVAZİYER VE YOLCUYU               
KUŞADASI AĞIRLADI

Ocak- kasım döneminde türkiye’de en çok kruvazi-
yer ve yolcusunu Kuşadası ağırladı. liman, 520 kru-
vaziyerle 818 bin 203 yolcuya ev sahipliği yaptı. aynı 
dönemde İstanbul’a 195 gemiyle 426 bin 505 kruva-
ziyer yolcusu geldi. Bodrum’a ise 97 kruvaziyerle 118 

bin 53 yolcu sayısı kaydedildi.

LİMANLARIN KRUVAZİYER VE YOLCU SAYISI

liman başkanlıklarının ocak- kasım döneminde 
kruvaziyer ve yolcu sayıları şöyle; “alanya 15 kru-
vaziyerle 19 bin 873 yolcu, amasra 26 kruvaziyerle 
25 bin 116 yolcu, antalya 22 kruvaziyerle 29 bin 317 
yolcu, Bozcaada 13 kruvaziyerle 9 bin 875 yolcu, Ça-
nakkale 26 kruvaziyerle 16 bin 475 yolcu, Çeşme 73 
kruvaziyerle 53 bin 967 yolcu, Dikili 15 kruvaziyerle 
4 bin 513 yolcu, Fethiye 1 kruvaziyerle 218 yolcu, Gö-
cek 2 kruvaziyerle 303 yolcu, İzmir 61 kruvaziyerle 
161 bin 25 yolcu, marmaris 45 kruvaziyerle 116 bin 
873 yolcu, Samsun 26 kruvaziyerle 25 bin 356 yolcu, 
Sinop 6 kruvaziyerle 5 bin 373 yolcu, trabzon 24 kru-
vaziyerle 23 bin 319 yolcu.”  DHA

Çevre ve doğa dostu projele-
riyle türkiye’ye örnek olan 
antalya Büyükşehir Beledi-
yesi’nin, başarılı finansal yö-

netimi meyvelerini vermeye devam 
ediyor. Hiçbir kuruma günü geçmiş 
borcu bulunmayan antalya Büyük-
şehir Belediyesi’nin güçlü mali yapı-
sı nedeniyle geçtiğimiz aylarda ulusla-
rarası kredi derecelendirme kuruluşu 
Fitch tarafından kredi notu yükseltil-
mişti. antalya Büyükşehir Belediye-
si’nin finansal başarısı yatırım ve pro-
jeler için düşük faizli yeni kredilerin de 
önünü açtı. antalya, finansal başarı-
sının yansıması olarak Dünya Banka-
sı ve İlBaNK tarafından yaklaşık 200 
milyon euro finansman ile yürütülen 
‘Yeşil ve Geleceğin şehirleri Projesi’ için 
81 il arasından pilot il seçilen iki şehir-
den biri oldu. 

YÜRÜTÜLEN ÇALIŞMALAR               
ELE ALINDI

antalya Büyükşehir Belediye Başka-
nı muhittin Böcek, projeyle ilgili çalış-
maları görüşmek üzere Dünya Bankası 
takım lideri Joanna mosi, Uluslararası 
Finans Kurumu (ıFC) takım lideri mar-
co Sorge, İlBaNK Uluslararası İlişkiler 
Dairesi Başkanlığı İş Geliştirme müdü-
rü Gönül ejderoğlu, İlBaNK antalya 
Bölge müdürü Bora Gümüş ile bir ara-
ya geldi. toplantıda, Dünya Bankası, 
ıFC ve İlBaNK ile yürütülen kredi ve 
projeler ele alındı. 

ANTALYA BİR DÜNYA ŞEHRİ 

Proje kapsamında yürütülen çalış-

malarla ilgili bilgi veren Başkan mu-
hittin Böcek, “Pilot il seçilen antal-
ya’mızda, aksu altıntaş bölgemizde 
kentsel dönüşüm alanında yürütü-
len kanalizasyon, içme suyu, yağmur 
suyu gibi altyapı ve yol çalışmalarının 
yanı sıra 3. etap raylı Sistem vagon alı-
mı, 4. etap raylı Sistem Projesi, elekt-
rikli otobüsler, yenilenebilir enerji gibi 
halkımızın önceliklerine yönelik seçti-
ğimiz projeler yürütüyoruz. Bu konuda 
verdiğiniz desteklerden dolayı teşek-
kür ediyorum. Birçok örnek projemiz-

le ülkemizde birçok şehrimize öncülük 
ediyoruz. antalyalıların beklentilerine 
cevap verecek projeleri hayata geçire-
ceğiz” dedi.

PROJEYE GÜÇLÜ DESTEĞİNİZ İÇİN 
TEŞEKKÜR EDERİZ

Dünya Bankası takım lideri Joan-
na mosi ise antalya ile güzel işbirlikle-
ri olduklarını belirterek şunları söyle-
di: “antalya ve Konya şehrinin model 
olarak seçilmesinin en önemli sebeple-
ri daha önce bu finansal modeliyle ça-

lışmaya aşikar olmaları, güçlü finansal 
yapıları ve tecrübeleridir. Sizin ihtiyaç-
larınız için buradayız.”

IFC GEREKEN DESTEĞİ 
SAĞLAYACAKTIR

ıFC takım lideri marco Sorge ise, 
“antalya’nın ihtiyaçları, mali imkânları 
ve borçlanma kapasitesi ile üstlenece-
ği finansal yükümlülükleri uzun vade-
de yerine getirme çabası içindeyiz. ıFC 
kendisine düşen katkıyı sağlayacaktır” 
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ 

Dünya Bankası 
antalya’yı seçti
Antalya, Dünya Bankası ve İLBANK tarafından yaklaşık 200 milyon Euro finansman ile yürütülen 

‘Yeşil ve Geleceğin Şehirleri Projesi’ için 81 il arasından pilot il seçilen iki şehirden biri oldu

aNtalYa’Da 2 kişiyi kaçırıp zorla tu-
tan 7 şüpheli, “Nitelikli Yağma” ve “Kişi-
yi Hürriyetinden Yoksun Kılma” suçla-
rından tutuklandı.

antalya emniyet müdürlüğü Ka-
çakçılık ve Organize Suçlarla mücade-
le (KOm) şube müdürlüğü ekiplerince, 
alanya ilçesi anamur yolu üzerinde 2 
şahsın araçlarının önü kesilerek kaçırıl-
maları, bir evde zorla tutulmaları, darp 
edilmeleri, hesaplarında bulunan para-
nın zorla alınması olayı ile ilgili yapılan 
çalışmalarda 7 şahıs yakalandı. “Nitelik-
li Yağma” ve “Kişiyi Hürriyetinden Yok-
sun Kılma” suçlarından adliyeye sevk 
edilen 7 şüpheli, çıkarıldıkları mahke-
mece tutuklanarak cezaevine gönderil-
di. İHA

KeNDİSİNİ polis olarak tanıtıp 700 bin 
tl değerinde döviz ve ziynet eşyası alan 
şüpheli, 100 bin euro daha almaya çalı-
şırken suçüstü yakalanarak tutuklandı.

antalya’da e.Ç. isimli vatandaş, tele-
fonda kendisini “polis” olarak tanıtan 
bir kişinin kimlik bilgilerinin terör eyle-
minde kullanıldığını söyleyerek baskı 
kurduğunu ve yönlendirmeler sonucun-
da 700 bin tl değerindeki döviz ve ziy-
net eşyasını evine gelip kendisini “Baş-
komiser emre” olarak tanıtan kişiye 
teslim ettiğini belirterek şikayetçi oldu. 
şikayet üzerine harekete geçen antalya 
emniyet müdürlüğü ekipleri, şüphelinin 
müştekiden tekrar 100 bin euro alma-
ya geldiği sırada İ.Y. isimli şahsı suçüstü 
yakaladı. şüpheliden elde edilen para, 
cep telefonu ve sim kartına el konuldu. 
Yakalanan İ.Y., “Nitelikli Dolandırıcılık” 
suçundan sevk edildiği mahkemece tu-
tuklanarak cezaevine gönderildi. İHA

Gasp şüphelisi 
7 kişi tutuklandı

 700 bin TL’lik 
dolandırıcılık

kruvaziyer yolcu 
sayısı 2023’ü geçti
Türkiye’ye gelen kruvaziyer yolcu sayısı, ocak- 

kasım döneminde geçen yıla oranla yüzde 
20,21 artışla 1 milyon 854 bin 364’e ulaştı

Başkan Özen 3 yıLLık faaLİyeTLerİnİ anLaTTı
KUmlUCa ticaret ve Sanayi Odası 

(KUtSO) Başkanı Fahri Özen düzenle-
diği toplantıda görev yaptığı 3 yıl içeri-
sinde gerçekleştirdiği faaliyetleri an-
lattı. Kumluca ticaret ve Sanayi Odası 
(KUtSO) hizmet binasında gerçekleşen 
programa KUtSO Başkanı Fahri Özen, 

meclis Başkanı menderes Oktay ve yö-
netim kurulu üyeleri katıldı. Başkan 
Fahri Özen, görev yaptıkları 3 yıl için-
de sorumlu oldukları Kumluca, Finike, 
Demre ve Kaş ilçelerinde gerçekleştir-
dikleri faaliyetleri hazırlanan slayt eş-
liğinde anlattı. Başkan Fahri Özen, so-

rumlu bulundukları ilçelerde esnaflara 
yönelik ziyaretleri, 2022 yılında Kum-
luca’da yaşanan sel afetinde üstlendik-
leri görevleri ve selden zarar gören va-
tandaşlara yönelik yardımları, ilçeye 
gelen bakan ve cumhurbaşkanı nez-
dinde sorunları dile getirdiklerini, 6 

şubat depremlerinde bölgeye hızlı şe-
kilde organize olarak, gönderilen yar-
dımları, deprem bölgesine konteyner 
kent kurduklarını aktardı.

COĞRAFİ İŞARET ALINDI
KUtSO Başkanı Fahri Özen, Kaş’a 

bağlı Kınık mahallesi’ndeki OSB çalış-
malarının yanı sıra hizmet binası önü-
ne kurulan elektrikli otomobil şarj is-
tasyonu, sanatsal, ticari ve bilimsel 
toplantılara yaptıkları ev sahipliği, tro-
pik meyve geliştirme merkezi, ülke ge-
nelinde düzenlenen fuarlara katılım, 
gençlerin sanatsal ve kültürel etkinlik-
lerine verdikleri destekler, yurt dışı ge-
zilerde yabancı iş insanlarıyla yapılan 
verimli görüşmeler, bakan ve millet-
vekillerini ankara’da ziyaretler konu-
larına da değindi. Başkan Fahri Özen 
son olarak da bölgenin yöresel yemeği 
olan ‘topak kızartma’ için coğrafi işaret 
aldıklarını sözlerine ekledi. DHA
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Keskin Yayıncılık Reklam
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Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502
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MANAVGAT’TA yaya geçidinden geçen 10 yaşındaki bi-
siklet sürücüsü, önüne çıkan hafif ticari araca çarpmamak için 
bisikleti devirdi. Küçük çocuğun hafif yaralandığı kazanın o 
anları güvenlik kamerasına yansıdı. Enes Ş., sağlık ekiplerinin   
yaptığı kontrolün ardından kendisini iyi hissettiğini belirtirken, 
annesinin de gelmesinin ardından ambulanstan indi.  İHA

Dengesini kaybedip bisikletten düştü

Aksu ilçesine bağlı Güzelyurt 
Mahallesi Şehit Mustafa Er 
Caddesi’nde, Ayhan A.’ya ait 
kaportacı dükkanında, yan-

gın çıktı. İş yerindeki boya ve tiner 
malzemeleri, yangının büyümesine ve 
patlamalara yol açtı. Yangın, iş yerine 
tamir için bırakılan bir servis aracı, oto-
büs ve otomobile de sıçradı.

Çevredekilerin ihbarıyla bölgeye çok 
sayıda itfaiye ekibi sevk edildi. Yangın, 
ekiplerin saatler süren çalışmaları son-
rası kontrol altına alındı. Yangında iş 
yeri ve içerisindeki araçlar tamamen 
yandı.

CANSIZ BEDENİNE ULAŞILDI

Ekipler, çevredekilerin ihbarı üzeri-
ne yaptığı aramalarda, dükkanın yazı-
hanesinde yattığı öğrenilen bir kişinin 
cansız bedenine ulaştı. Olay yeri ince-
leme ekipleri, yanmış ceset üzerinde 
yaptığı parmak izi çalışmalarında, ölen 
kişinin Doğan Diken olduğunu belirle-
di. Diken’in cansız bedeni, otopsisi ya-
pılmak üzere Antalya Adli Tıp Kurumu 
morguna kaldırıldı.

‘BİR ANDA PATLAMA                    
SESİ DUYDUM’

Yangını itfaiyeye haber veren Oğuz-

han Karabulut, “Bir anda patlama duy-
dum. Patlamayla uyandım. Hemen 
112’yi aradım. Her taraf yanmaya baş-
lamıştı. Bayağı büyük hasar var. 3-4 

tane araba yandı. İçeride Doğan isim-
li birisi varmış. Yangının neden çıktı-
ğı bilinmiyor, tinerden olabilir. Oksijen-
le kaynak yaparken patlama da olmuş 

olabilir” diye konuştu. 
Polis ekipleri ise iş yeri sahibi Ayhan 

A.’nın ifadesine başvurdu. Ekiplerin 
olayla ilgili çalışmaları sürüyor. dHa

YAYA üst geçidinde demir ba-
riyerlere çıkan genç, yürekle-
ri ağza getirdi. Polis tarafından 
ikna edilen genç, güvenli bir şe-
kilde indirildikten sonra kontrol 
amaçlı hastaneye götürüldü.

Kepez ilçesi Kültür Mahalle-
si Dumlupınar Bulvarı üzerinde-
ki yaya üst geçidinde sabah sa-
atlerinde tehlikeli anlar yaşandı. 
18 yaşındaki S.Ö., henüz belirle-
nemeyen bir nedenle demir bari-
yerlere çıktı. Çevredeki vatandaş-
ların ihbarı üzerine olay yerine 

polis, itfaiye ve sağlık ekipleri 
sevk edildi. Polis ekipleri, genç ile 
iletişim kurarak kısa süreli uğ-
raşlar sonucunda S.Ö.’yü ikna 
etmeyi başardı. Bu sırada itfai-
ye ekipleri de herhangi bir olum-
suzluğa karşı hava yastığı açma-
ya çalıştı. 

Polis tarafından güvenli bir şe-
kilde indirilen S.Ö., sağlık ekip-
lerinin müdahalesinin ardından 
ambulansla tedbir amaçlı Antal-
ya Eğitim ve Araştırma Hastane-
sine götürüldü.  İHA

Yanarak 
can verdi

Bir oto tamir dükkanında çıkan yangında, iş yerinin yazıhanesinde uyuyan 
Doğan Diken yaşamını yitirdi. Yangında, 3 araç ve iş yeri kullanılamaz hale geldi

BİR evin banyosunda bulunan 
şofbenden çıkan yangın büyümeden 
söndürüldü. Yangın, Serik ilçesi Yeni 
Mahalle’de K.O.‘ya ait 3 katlı apart-
manın 3’üncü katında saat 19.30 
sıralarında meydana geldi. Evin ban-
yosunda bulunan elektrikli şofbenin 
alev alması sonucu yangın çıktı. O 
sırada evde bulunan kadının du-
manları fark etmesi üzerine itfaiyeyi 
arayarak ihbarda bulundu. 

İhbar üzerine olay yerine itfaiye ve 
polis ekipleri sevk edildi. İlk müda-
haleyi evde bulunan kadının yaptığı 
yangın, 2 itfaiye aracının müdahalesi 
ile kısa sürede söndürüldü. Yangında 
evin banyo bölümü yanarak zarar 
gördü. Yangın sırasında evden kendi 
imkanı ile çıkan kadını komşuları 
sakinleştirdi. Olayla ilgili inceleme 
başlatıldı.  İHA

Şofbenden 
çıkan yangın 
büyümeden 
söndürüldü

SErİK’TE otomobil ile çarpışan mo-
tosikletin sürücüsü Ali Özdemir (45) 
hayatını kaybetti. Kaza, Tekke Mahal-
lesi’nde meydana geldi. İ.B.’nin kullan-
dığı 07 BDT 974 plakalı otomobil aynı 
yönde seyreden Ali Özdemir’in kullan-
dığı 07 YEA 52 plakalı motosiklete ar-
kadan çarptı. Sağlık ekiplerinin yaptık-
ları müdahalede motosiklet sürücüsü 
Ali Özdemir’in hayatını kaybettiği be-
lirlendi. Otomobildeki F.B. adlı kadın ise 
ambulansla Serik Devlet Hastanesi’ne 
sevk edildi. Serik Devlet Hastanesi mor-
guna götürülen Ali Özdemir’in cenazesi 
cumhuriyet savcısının yaptığı ilk otop-
sinin ardından Antalya Adli Tıp Kuru-
mu’na sevk edildi. Kazayla ilgili soruş-
turma başlatılırken, jandarma otomobil 
sürücüsü İ.B ‘yi gözaltına aldı. dHa

Otomobille çarpışan 
motosikletli öldü

Yaya üst geçidine çıkan 
genci polis ikna etti

dikkatsizlik 
kaza getirdi

MAnAvGAT’TA hafif ticari araç-
la çarpışan motosiklet sürücüsü ya-
ralandı. Araç sürücünün 1,21 promil 
alkollü olduğu öğrenildi. Kaza, Yay-
la Mahallesi Abdi İpekçi Caddesi’n-
de meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, Barbaros Caddesi yönüne sey-
reden Doğukan Ç.’nin kullandığı 07 
BTv 633 plakalı motosiklet, Abdullah 
B.’nin kullandığı 07 AUG 624 volk-
swagen marka hafif ticari araç ile 

çarpıştı. Kazada yaralanan motosik-
let sürücüsü ihbarla olay yerine ge-
len sağlık ekiplerinin ilk müdahalesi-
nin ardından ambulansla hastaneye 
kaldırıldı.

ÇELİŞKİLİ İFADELERİ              
DİKKATTEN KAÇMADI

Kazanın ardından, kaza yapan ha-
fif ticari aracı kullandığını söyleyen 
sürücü ile yanındaki kişinin çelişki-

li söylemleri polisin dikkatinden kaç-
madı. Trafik polisinin “Motosiklet sü-
rücüsünün durumu kritik. Bunun 
cezasını sen çekeceksin” demesi üze-
rine aracı kullandığını iddia eden şa-
hıs, aracı kendisinin değil arkada-
şının kullandığını, kendisini olay 
yerine çağırarak kazayı üstlenmesini 
söylediğini ekiplere itiraf etti.

ASIL SÜRÜCÜ 1,21 PROMİL 
ALKOLLÜ ÇIKTI

Araç sürücüsü olduğunu belir-
ten kişinin telefonla araması üzerine 
olay yerine kaza sırasında aracı kul-
lanan Abdullah B. geldi. Trafik ekibi-
nin yaptığı alkol kontrolünde Abdul-
lah B.’nin 1,21 promil alkollü olduğu, 
bundan dolayı da arkadaşını araya-
rak kazayı üstlenmesini istediği be-
lirlendi. Alkollü araç kullanan Ab-
dullah B.’ye 6 bin 439 TL para cezası 
uygulanırken, sürücü belgesine 6 
aylığına el konuldu. Abdullah B. ve 
kaza sırasında aracı kendisinin kul-
landığını belirten arkadaşı polis eki-
bi tarafından polis merkezine götü-
rüldü.    İHA

Serik’te otomobil ile 
motosiklet çarpıştı
SErİK’TE otomobil ile motosikletin 

çarpıştığı kazada motosiklet sürücüsü 
yaşamını yitirirken, 1 kişi de yaralandı. 
Kaza gece saatlerinde Serik ilçesi Tekke 
mahallesi Zeybekler mevkiinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre İzzet B. 
idaresindeki 07 BDT 974 plakalı TOFAŞ 
marka otomobil yol kenarında park ha-
linde bulunan Ali Özdemir (52) idare-
sindeki 07 YEA 52 plakalı motosiklet 
çarptı. Çarpmanın etkisi ile motosiklet 
sürücüsü yaşamını yitirdi. Kazada oto-
mobilde yolcu olarak bulunan Fatma 
nur Baş da yaralandı. 

vatandaşların ihbarı üzerine kaza ye-
rine Sağlık ve Jandarma ekipleri sevk 
edildi. Sağlık ekipleri Ali Özdemir’in 
olay yerinde yaşamını yitirdiğini belir-
ledi. Yaralı Baş ise olay yerinde ilk mü-
dahalenin ardından ambulans ile has-
taneye kaldırılırken, sağlık durumunun 
iyi olduğu öğrenildi. Otomobil sürücü-
sü Baş ise Jandarma tarafından gözaltı-
na alındı.  İHA
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Yurttan
kısa kısa

2 Eurofighter 
Ankara’ya indi

TÜRKİYE’NİN satın almak için talep 
ettiği ve görüşmelerin sürdüğü Avrupa 
yapımı çok amaçlı, 4.5 nesil çift motor-
lu Eurofighter Typhoon tipi savaş uçağı, 
inceleme için Ankara’da Mürted Hava 
Meydan Komutanlığı’na iniş yaptı. 
Katar’a Ferocious Falcon V Tatbikatı 
için giden İngiltere Kraliyet Hava Kuv-
vetleri’ne ait uçaklara iniş sırasında 2 
adet F-16 savaş uçağı eşlik etti.

Ankara’da kadın 
cinayetine müebbet

ANKARA’DA 5 yıllık sevgilisi Bey-
zanur Kaya’yı (22) öldüren Ege Rüştü 
Akoğlu (22), ‘Kadına karşı kasten öl-
dürme’ suçundan ağırlaştırılmış müeb-
bet hapis cezasına çarptırıldı. Akoğlu, 
savunmasında olayın kaza olduğunu 
söyledi. Ceza, takdir indirimi uygula-
narak müebbet hapse çevrilirken sanı-
ğa ‘Ruhsatsız silah bulundurma’dan da 
1 yıl 3 ay hapis cezası verildi. 

Bolu tarihinin 
en büyük yangını

BOLU İl Özel İdaresi İl Genel Meclisi 
Tarım, Orman ve Hayvancılık Komis-
yonu’nun açıkladığı raporda, Göynük 
ilçesinde Ağustos ayında çıkan ve 
Bolu tarihinin en büyük orman yan-
gını olarak kayıtlara geçen yangını 
söndürme maliyetinin 780 milyon lira 
olduğu açıklandı. Soğutmalarla birlik-
te yangın söndürme çalışmalarının 1 
ay sürdüğü ifade edildi. 

Mersin’de fuhuş 
baskını: 18 gözaltı

MERSİN merkezli 3 ilde fuhuş 
operasyonu düzenlendi. Düzenlenen 
fuhuş operasyonunda gözaltına 
alınan 18 şüpheliden 16’sı tutuklandı, 
58 kadın ise kurtarıldı. 2 kişi ise adli 
kontrol şartıyla serbest kaldı. Operas-
yonda ayrıca 58 mağdur kadın şebe-
kenin elinden kurtarıldı. Şüphelilerin 
adreslerinde yapılan aramalarda, 
150 bin TL ve çok miktarda dövize el 
konuldu.

İliç davasında 
iddianame hazır

ERZİNCAN’IN İliç ilçesindeki 

altın madeninde 9 işçinin toprak 

altında kalıp yaşamını yitirdiği 

heyelana ilişkin 5’i tutuklu, top-

lam 43 sanık hakkında ‘Taksirle 

ölüme ve yaralanmaya neden 

olmak’ ve ‘Çevreyi taksirle kir-

letmek’ suçlarından iddianame 

hazırlandı. Tüm şüphelilerin 

‘Taksirle ölüme ve yaralanmaya 

neden olmak’ suçundan 2 yıldan 

15’er yıla kadar hapsi istendi.

Granikos Savaşı 
alanı tespit edildi

BÜYÜK İskender’in en önemli 

savaşlarından olan Granikos 

Savaşı’nın yapıldığı alan, 20 yıllık 

çalışmanın ardından ortaya çıka-

rıldı. Projenin bilimsel danışmanı 

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversi-

tesi’nden Prof. Dr. Reyhan Körpe, 

“Yaklaşık 150 yıldan bu yana 

aranan güzergahı, antik yerleşim 

alanını tespit ettik. İskender’in 

Granikos Savaşı’na hangi rotadan 

ulaştığını bulduk” dedi.

Bursa’da kaçak 
göçmenlere ceza

BURSA’NIN İnegöl İlçe Jandar-

ma Komutanlığına bağlı JASAT 

ekipleri, Cerrah Mahallesinde 

bir evde ülkeye kaçak yollarla 

giren Suriye uyruklu 13 kişinin 

kaldığı bilgisine ulaştı. Kaçak 

göçmenlerin kaldığı adrese ope-

rasyon düzenleyen ekipler, Suriye 

uyruklu 13 kişiyi gözaltına aldı. 

Göçmenlere toplamda 296 bin 

850 TL cezai işlem uygulandı.

DHA-İHA

“Göreve gel-
diğimizde 
emeklilere 

pazar desteği sıfırdı. 
Şimdi 10 bin 76 emek-
liye 100 milyon 76 
bin TL’den fazla pazar 
desteği sağladık”. Bunu 
İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ek-
rem İmamoğlu söylü-
yor. Bununla da sınırlı 
değil. “Göreve geldi-
ğimizde üniversite öğ-
rencilerine verilen burs 
sıfırdı. 300 bine yakın 
öğrenciye 1.5 milyar 
TL eğitim desteği sağ-
ladık”. Pazar desteği tamam, burs tamam, peki 
okullar? “Göreve geldiğimizde okul beslenme 
desteği sıfırdı. Şu ana kadar 1 milyon 463 bin 

öğrenciye beslenme 
desteği paketi dağıttık”.
KENT LOKANTALARI 

ÖRNEK OLDU
Ailelerin beslenme 

çantasına peynir-zey-
tin bile koyamadığı 
minik öğrencilerin 
karnı doyuyor. Sadece 
öğrenciler mi? “Göreve 
geldiğimizde gezici 
aşevi desteği sıfırdı. Şu 
ana kadar 2.5 milyon 
vatandaşımıza sıcak 
yemek dağıttık”. Aşevi 
yemekleri ücretsiz… 
Yoksulların kursağına 

sıcak çorba giriyor. Fakat aş meselesi, ekmek 
meselesi bu kadar değil ki. Ucuz yemek yenilen 
kent lokantalarını da ekleyelim buna. Bütün 
ülkeye örnek oldu o lokantalar. 

SOSYAL BELEDİYECİLİK RÜZGARI
Epey bir süre sonra Antalya’da da açılmaya 

başladılar. Şimdilik Manavgat ve Kepez beledi-
yeleri ses verdi. Muhtemelen arkası da gelecek-
tir. Darısı diğer belediyelerin başına diyelim. 
Bu projenin aynısı olmasa bile, benzer projeleri 
heyecanla bekliyoruz. Başka bir şey daha söy-
lüyor İmamoğlu: “Bölgesel İstihdam Ofislerimiz 
2019 yılından beri toplamda 227 bin istihdama 
aracılık etti”. Antalya Büyükşehir Belediyesi de 
istihdam konusunda oldukça başarılı. Bizdeki 
rakamları da son haliyle öğrenip yazacağım. 
Antalya belediyelerinin büyük kısmında istih-
dam ofisleri var. Bu ofisler vatandaşa, belde 
sakinlerine iş buluyor. İş arayanla işvereni 
buluşturuyor. Belediyecilik, toplumsal hayatı 
doğumdan ölüme kadar kuşatan bir organizas-
yon. CHP, böyle bir belediyeciliğin, halkçı, top-
lumcu anlayışın örneklerini veriyor. Dileğimiz 
devam etmesi, artması, ülkenin her köşesine 
yayılması...

EMEKLİYE PAzAr DESTEğİ

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

BÜYÜKŞEHİR Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek, Kumluca il-
çesini ziyaret etti. İlk olarak 
CHP Kumluca İlçe Başkanlığı’n-

da İlçe Başkanı Fahrettin Karaöz, par-
tililer ve muhtarlarla bir araya gelen 
Başkan Böcek, ardından Kumluca Be-
lediye Başkanı Mesut Avcıoğlu’nu ma-
kamında ziyaret ederek, başarı dilekle-
rini iletti.

BAHANEYE SIĞINMADIK

5 yıllık süre içerisinde de kimseyi 
ötekileştirmeden azimle gururla çalış-
malarına devam edeceklerini belirten 
Başkan Muhittin Böcek, “Bıkmadan, 
usanmadan, bahanelere sığınmadan, 
3 bin 311 kilometre yer altına su hat-
tı döşedik. Dağlara taşlara 2 bin 
656 kilometre yol yaptık. Bu-
radan Ankara’ya kadar kanali-
zasyon döşedik. Kimsenin siya-
si görüşüne bakmadan 4 bin 14 
öğrenciye burs verdik. Tarımla 
uğraşan çiftçimize yardım ettik. 
Kreşler açtık” diye konuştu.

YATIRIMA DEVAM

Göreve geldiklerinden bu yana 
Kumluca’ya 1 milyar 418 milyon 
TL yatırım yaptıklarını söyleyen 
Başkan Böcek, şunları söyledi: 
“Şimdi 940 milyon daha yatı-

rım planladık. Altyapıyla ilgi-
li, kurutma, paketleme tesisi 
ve hallerimizle ilgili çalışma-
lar yapıyoruz. Afetlerde za-
rar gören üreticilerle ilgili de 
gereken neyse yapılacak. Bir-
lik beraberlik içinde kimse-
yi ötekileştirmeden hizmet-

lerimize devam edeceğiz. Kumluca’nın 
41 mahallesinde yapılması gereken ne 
varsa yapacağız. Kumluca Stadı’nı ta-
mamladık, en kısa zamanda Kumlu-
ca Belediyemize stadımızı devredece-
ğiz. Hep beraber kullanacağız. Atatürk 
Stadyumunuz Kumluca’mıza şimdiden 
hayırlı olsun.” HABER MERKEZİ

ULUSAL Süt Konseyi (USK), çiğ süt 
tavsiye fiyatını yılbaşı itibariyle yüzde 
17 oranında artırarak litre başına net 
17,15 TL olarak belirledi. Zamların üre-
ticiye yeterince yansımadığını ve stok 
fazlalığının fiyat artışlarını sınırlayabi-
leceğini ifade eden Başkan Ekin piya-
sada süt üreticisinin şu anda 1 litre çiğ 
sütü 18 TL’den sattığını ve USK’nın be-
lirlediği zammın mevcut piyasa fi-
yatlarının gerisinde kaldığını 
söyledi. 

YÜZDE 17 ZAM 
YAPILDI

Ulusal Süt 
Konseyi’nin 
(USK), çiğ süt 
tavsiye fiyatı-
nın yılbaşın-
dan itibaren 
geçerli olmak 
üzere yüzde 17 
oranında zam ya-
pılarak üreticinin 
eline litre başına net 
17,15 lira geçecek şekilde 
belirlenmesine karar verdi. Süt-

çüler, Yoğurtçular ve Dondurma İma-
latçılar Esnaf Odası Başkanı Bahat-
tin Ekin ise piyasalarda şu anda 1 litre 
çiğ süt fiyatının üreticiden 18 liradan 
çıktığını ifade ederken zammın neye 
göre yapıldığını ve nasıl uygulanaca-
ğını ifade ederek, “Bu zammı nasıl ya-
pıyorlar bilmiyorum ama USK’nın bu 

zam kararı piyasalardan geri kaldığı-
nı gösteriyor. Zamlı hali bile şu anki 
mevcut litre fiyatından daha düşük ka-
lıyor. Yapılan zamlarda üreticiye faz-
la yansımadığı bir gerçektir. Yapılan 
zamlar aracı kurumlar kendi araların-
da yaptıkları ve onlara yarayan bir du-
rum” dedi. Zam oranıyla ilgili de konu-
şan Başkan Ekin, “Yüzde 17 zam fena 

bir rakam değil ama bu üreticiyle 
de paylaşılırsa anlamlı ola-

caktır. Tabi bu sürecin en 
önemli ayaklarından 

biri olan tüketiciyi 
de düşünmek ge-

rekir.  2024’ün 
ilk yarısı için 
çiğ süt litre fi-
yatı USK’nın 
geçerli taban 
fiyatı 14,65 

lira iken Türki-
ye Süt Üretici-

leri Merkez Birli-
ği’nin uyguladığı 18 

liralık fiyat şu anda pi-
yasalarda geçerli olandır. 

Arada bu kadar fark olmama-

lı” dedi.
Sütte stok fazlası olduğunu ve bu-

nunda süt fiyatları üzerinde baskı ku-
rarak fiyat artışlarını dizginleyeceği-
ni söyleyen Başkan Ekin, “USK’nın 3 
ayda bir süt litre fiyatlarının güncelle-
yeceği konusundaki açıklamasına ba-
karsak yılın ilk çeyreği için fahiş bir 
artış yaşanacağını düşünmüyorum 
çünkü sütte stok fazlası var. Bunun 
nedeni ise en önemli alıcılardan olan 
otellerin şu anda sezon dışı olmasıdır. 
Şu anda fabrikaların ellerinde ne ka-
dar bir süt stoğu var bilmiyoruz ama 
yaza göre satışın daha az ol-
duğunu biliyoruz” dedi. 
Başkan Ekin son olarak 
ortalama çiğ süt litre sa-
tış fiyatının ise üretici-
de 30- 35 lira arasından 
çıktığını ifade ederken 
yılbaşından 
itibaren ise 
40 ila 60 lira 
arasında 
değişece-
ğini söy-
ledi.  

Bahane yok 
hizmet var
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, Kumluca’ya 1 milyar 418 milyon 
lira yatırım yaptıklarını, 940 milyon lira daha yatırım planladıklarını belirterek 

“Bıkmadan, usanmadan, bahanelere sığınmadan hizmete devam edeceğiz” dedi

Süt üreticisi memnun kalmadı
Sütçüler, Yoğurtçular ve Dondurma İmalatçılar Esnaf Odası Başkanı Bahattin Ekin, Ulusal Süt Konseyi (USK) tarafından 

yapılan çiğ süt tavsiye fiyatındaki yüzde 17’lik artışın, piyasalardaki mevcut fiyatlardan düşük kaldığını belirtti
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Dünyadan 
kısa kısa

Karadağ’da sis 
bombası şoku!

KARADAĞ parlamentosunun Anaya-
sa Komisyonu oturumu sırasında Ana-
yasa Mahkemesi hakimlerinin seçim 
sürecine ilişkin şiddetli tartışmaların ya-
şandığı sırada anayasanın çiğnendiğini 
ve ülkede ‘anayasal bir darbe girişimi’ 
söz konusu olduğunu savunan muhalif 
milletvekilleri, salona sis bombası attı. 
Sis bombası ile oluşan kaosun ardından 
komisyon çalışmaya devam etti.

Rusya’da suikast 
şüphelisi gözaltında

RUSYA’NIN başkenti Moskova’da 
Rusya Silahlı Kuvvetleri Radyolojik, 
Kimyasal ve Biyolojik Koruma Birliği 
Başkanı Korgeneral İgor Kirillov ile 
yardımcısının bir bombanın infilak 
ettirilmesi sonucu ölümünün ardın-
dan başlatılan soruşturma sürüyor. 
Suikastı gerçekleştirdiği gerekçesiyle 
29 yaşındaki bir Özbekistan vatandaşı-
nın gözaltına alındığı bildirildi.

Şam’dan Halep’e 
ilk deneme uçuşu

SURİYE’DE Esad rejiminin devrilme-
sinin ardından dün Şam Uluslararası 
Havalimanı›ndan resmi ilk uçuşun 
gerçekleştirileceği açıklanmış, daha 
sonra resmi uçuşun ilerleyen tarih-
lerde olacağı ancak dün ise deneme 
uçuşunun yapılacağı kaydedilmişti. 
Hazırlıkların tamamlanmasının ardın-
dan Şam Uluslararası Havalimanı’nda 
ilk iç hat uçuşu gerçekleştirildi.

Papa anılarını 
kitapta paylaştı

KATOLİKLERİN ruhani lideri ve Va-
tikan Devlet Başkanı Papa Franciscus, 
‘Spera’ adıyla gelecek yıl içinde yayın-
lanması beklenen otobiyografisinde 
çocukluğundan yakın zamana dek 
anılarını derledi. Papa’nın kitabında 
bahsettiği öne çıkan anısı, 5-8 Mart 
2021’de yaptığı Irak ziyareti ve bu 
gezisi sırasında atlatılan saldırı 
girişimleri oldu. Papa saldırganların 
öldürüldüğünü belirtti. 

10 bin yıllık 
fosil heyecanı

ABD’NİN New York kentinde 

yaşayan bir kişi evinin bahçesin-

de toprak arasından çıkan dişleri 

fark etmesi üzerine yetkililere 

haber verdi. Uzmanlar fosilin 

yaklaşık 10 bin yıl öncesine ait 

bir mastodon çenesi olduğunu 

ifade etti. New York eyalet Mü-

zesi tarafından, mastodonun ya-

şını, beslenme şeklini ve yaşam 

alanını belirlemek incelemeler 

yapılacağı ifade edildi.

Mahsur kalan 
dağcı kurtarıldı

İTALYA’NIN Bergamo şehri 

yakınlarındaki Bueno Fonteno 

mağarasının keşfedilmemiş 

kısmının haritasını çıkarmak için 

yapılan bir keşif gezisi sırasında 

Ottavia Piana isimli araştırmacı, 5 

metre yükseklikten düştü. Kurtar-

ma ekipleri, 585 metre derinlikte 

mahsur kalan araştırmacının 75 

saat süren çalışma sonucunda 

kurtarıldığını ve kırık bacakla iki 

gün geçirdiğini belirtti. 

Rusya Taliban’ı 
listeden çıkardı

RUSYA, 2021’de Afganistan’da 

yönetimi ele geçirmesinden 

Taliban’ın terör örgütü listesin-

den çıkarılması için harekete 

geçti. Rusya parlamentosunun 

alt kanadı Duma, Taliban’ın terör 

örgütü listesinden çıkarılmasını 

mümkün kılacak yasa tasarısını 

kabul etti. Rus mahkemelerinin 

kararı doğrultusunda Taliban ile 

Rus hükümeti arasında resmi 

temaslar kurulabilecek.

DHA-İHA

Meslektaşım, dostum, gazeteci yazar 
Sedat Kaya’nın ‘SİZİN BİR HİKAYENİZ 
VAR MI?’ başlıklı yazısı dâhilerin bilin-

meyen yaşamlarını anlatır. 
Örneğin dünyaca ünlü besteci Beethoven, 

frengi hastası ve çocuklarının hepsi özürlü olan 
bir kadından işitme sorunu olan bir çocuk ola-
rak doğan bir müzik dâhisidir. Sağırlığına karşın 
bugün bile keyifle dinlenen bestelerin sahibidir.

Dünya edebiyatına romanları ile taht kurmuş 
olan Rus yazar Dostoyevski, annesini, babasını 
çocuk yaşta kaybetmiş, hep depresyon yaşamış, 
sara hastası, alkolik ve kumar bağımlısı biri ola-
rak yaşamış bir dâhidir. 

İki kardeşi bebekken ölen, üç kız kardeşi Na-
ziler tarafından katledilen, hep yalnız yaşayan 
ve kanser hastalığından hayata veda eden dahi 
de Kafka’dır. 

Henüz beş yaşındaki Gorki, anne ve babasını 
11 yaşında kaybetmiş, ona dedesi bakmış, ev-
den kovulmuş, tersanelerde çalışmış, yaşadığı 
çileli hayat onu intihara kadar sürüklemiş bir 
dâhiydi. 

Babası alkolik ve gaddardı. Kendisini sürekli 
kemerle dövüyordu. Sık sık evden kaçıyordu. 
Çoğu geceler sokakta yatıyordu. Cilt hastasıydı. 
Karaciğeri iflas etmişti. O da serkeş şair lakaplı 

Bukowski’ydi.
Dâhilerin bilinen yaşam hikayeleri bunlar.

***
Sedat Kaya’ya göre, İtalyan edebiyatının en 

entelektüel yazarı Umberto Eco için birer ör-
nektir bu hikayeler. Eco bu hikayelere şu sözü-
nü eklemiş;

‘Mutlu insanın hikayesi olmaz’ Çünkü hikaye-
leştiği zaman mutluluk bitermiş.

‘Doğru mu acaba?’ der Sedat Kaya ve şu hikâ-
ye ile ‘Kendinizle barışık mısınız?’ diye sorar.

“Ülkenin diktatörü amansız bir hastalığa ya-
kalanmıştı.

Hekimler her türlü tedaviyi uyguluyor ama 
çare bulamıyordu.

Diktatör günden güne eriyordu.
Sonunda çareyi büyücülerde, falcılarda ara-

dılar.
Ülkenin tüm falcıları, kahinleri, büyücüleri 

saraya getirildi.
Ama onlar da hastalığa çare bulamadı.
Artık umut kalmamıştı.
Diktatörün ölümü bekleniyordu.
Bir gün yaşlı bir kadın saraya geldi ve diktatö-

rün huzuruna çıktı.
‘Hükümdarım’ dedi, ‘Hastalığınızın çaresi 

var.

Adamlarınız bütün ülkeyi dolaşsın. 
Ülkenin en mutlu insanını bulsun. Onun 
gömleğini size getirsinler. O gömleği gi-
yenlerseniz, iyileşirsiniz.’

Diktatör hemen adamlarını ülkenin dört 
tarafına saldı.

Her mahalleyi, her sokağı didik didik 
taradılar.

Gördükleri her mutlu adamın gömleğini 
diktatöre giydirdiler.

Ama faydası olmadı.
Diktatörün adamları tam umudu kesmişti ki, 

varoşlarda bir teneke kulübenin önünden ge-
çerken içeride kendi kendine konuşan bir ada-
mın sesini duydular.

‘Bu ülkede benden iyisi, benden mutlusu yok. 
Sağlığım yerinde. Karnımı da doyurdum. Yarın 
çalışacak gücüm de var. Çok mutluyum.’

Diktatörün adamları ‘Nihayet bulduk’ diye 
hemen içeri daldılar.

Teneke kulübede yoksulluk içinde yaşayan 
adam, bir mum ışığı altında, bir gazete sayfası-
nın üzerine koyduğu peynir ile ekmeği yerken, 
şarkı da söylüyordu.

‘Benden mutlusu yok.’
Diktatörün adamları gömleği almak için ada-

mı yakaladılar.
O da ne!
Mutluluk şarkılar söyleyen adamın üzerinde 

giyeceği bir gömleği bile yoktu.
Goethe der ki;
‘İster kral ister köylü olsun, dünyadaki en 

mutlu insan kendisiyle barışık olandır.’
Kendinizle barışık mısınız?
Mutlu musunuz?”

Fahrettin 
HEPKESKİN

Kendinizle 
barışık 

mısınız?

ANTALYA Ticaret Bor-
sası (ATB) Aralık ayı 
Meclis Toplantısı ger-
çekleştirildi. Mecliste 

konuşan ATB Başkanı Ali Çan-
dır, ekonomik değerlendirme-
lerde bulundu.  Karar vericilerin tahmin 
değişiklikleri yükseldikçe, iş dünyasının 
yatırım iştahının geriye düştüğünü kay-
deden Başkan Çandır, “Nitekim son 3 yıl-
da milli gelir içindeki yatırım ve stok eği-
limleri hiç olmadığı kadar geriye gitmiştir. 
Bu durum tabii yeni istihdam olanakları-
nı da sınırlamaktadır. Kamu adına karar 
verenlerin tahmin politikaları ve uygula-
maları, Antalya ekonomisine ciddi etkiler 

yaratmaktadır. Özellikle kur ve enflasyon 
uygulamaları, bu etkilerin en yüksek ol-
duğu alanlar olmaktadır. Geçmiş dönem 
uygulamalarına ve sonuçlarına baktığı-
mızda enflasyon oranı kadar veya daha 
yüksek seyreden kur değişimlerinin ya-
şandığı yıllarda kentimiz ekonomisi, ülke-
miz ortalamasının üzerinde bir büyüme 
performansı göstermiştir” değerlendirme-
sinde bulundu.

VERGİ DİLİMİ ÖNERİSİ YAPTI

2025 yılı asgari ücret ile ilgili de konu-
şan Çandır, rakam ne olursa olsun bu ra-
kamın her kesime getireceği yüklere dik-
kat çekti. Çandır, “Örneğin çalışanlar 

açısından 3. ya da 4. ayda yüksek vergi 
dilimine geçilecekse bu rakamın değe-
ri ve anlamı o derece düşecektir. Diğer ta-
raftan hepimizin bildiği bir konu da asga-
ri ücret üzerinde maaşlarla çalışanların 
doğal olarak en az asgari ücret artış ora-
nında artışlar beklemeleridir. Yani asgari 
ücret sadece bu maaşla çalışanlar için de-
ğil diğer tüm çalışanları da yakından il-
gilendirmektedir. Dolayısıyla asgari ücret 
konusunda yapılacak iyileştirme kadar 
önemli olan konu, vergi dilimlerinin ye-
niden değerleme oranıyla uyumlu olarak 
artırılmasıdır. Böylece yapılan zamlar ça-
lışanlar için daha faydalı olacaktır” diye 
konuştu.

BES Antalya Şubesi Baş-
kanı Devrim Mol, dört kişilik 
bir ailenin sağlıklı beslenebil-
me maliyetini açıkladı.  Dev-
rim Mol, gıda harcamaları ve 
diğer temel ihtiyaçların yük-
selmesiyle birlikte, emekçilerin karşı 
karşıya olduğu derin yoksullaşma so-
rununa dikkat çekti. 2024 yılı itibarıy-
la, hükümetin yoksullukla mücadelede 
kalıcı çözümler üretmemesinin top-
lumsal barışı tehdit ettiğini söyledi.

Büro Emekçileri Sendikası (BES) An-
talya Şubesi Başkanı Devrim Mol, Büro 
Emekçileri Sendikası Araştırma Mer-
kezi Bes-Ar’ın Aralık ayı açlık ve yok-
sulluk verilerini kamuoyuyla paylaştı. 
Şube binasında açıklamalarda bulu-
nan Devrim Mol “Gıda madde fiyatla-
rı üzerinden yapılan hesaplamaya göre 
dört kişilik bir memur ailesinin sağlık-
lı beslenmesi için aylık yapması gere-
ken harcama tutarı Aralık 2024 için 30 
bin 475 lira, tek bir (bekâr) çalışanın 
yaşam maliyeti ise 40 bin 626 lira, gıda 
harcaması ile giyim, konut (kira, elekt-
rik, su, yakıt), ulaşım, eğitim, sağlık ve 
benzeri ihtiyaçlar için yapılması zo-
runlu diğer aylık harcamalarının top-
lam tutarı kısacası yoksulluk sınırı 79 
bin 948 lira olmuştur” dedi. Bu sonuç-
lara göre; 2024 yılında da 17 bin 002 

lira alan asgari ücretli 30 bin 475 lira 
olan açlık sınırının yüzde 79,25 altında 
ücret alarak sadece karnını doyurabil-
mektedir diyen Devrim Mol sözlerine, 
“Sağlıklı beslenmenin maliyeti günlük 
1.015 lirayı geçti. 2025 yılında da asga-
ri ücretin açlık sınırının altında kala-
cağı aşikârdır. Büyükşehirlerde kamu 
emekçileri, barınma ihtiyacını karşıla-
mak için neredeyse maaşının yüzde 
75-80’ini kiraya ödemek zorunda kalı-
yor. Büyükşehirlerde kamu emekçile-

ri, barınma ihtiyacını karşılamak için 
öğrenci evi gibi 3 ya da 5 kişi bir arada 
yaşamak zorunda kalıyor. Büro Emek-
çileri Sendikası olarak; Tüm kamu 
emekçilerine, asgari ücretlilere, emek-
lilere, yoksulluk sınırının üzerinde in-
sanca yaşayacak bir ücret talebimiz-
de kamu emekçileri için ücretsiz yol ve 
yemek talebimizde, seyyanen verilen 
zam dâhil bütün ek ödemelerin temel 
ücrete yansıtılması talebimizde, müla-
katın kaldırılması, liyakatin esas alın-

ması talebimizde ısrarcıyız” ifadeleri-
ni kullandı.

“İktidar yarattığı ekonomik kriz-
den mağdur olan biz kamu emekçile-
ri, kamu emeklileri, asgari ücretliler ve 
işçilerin, yaşadığı derin yoksullaşma-
ya kalıcı çözümler üretmediği gibi, eko-
nomik kayıplarının ortadan kaldırıl-
ması için Anayasal haklarını kullanan 
biz emekçileri baskı altına alan, hakları 
için işçilerin ilan ettikleri grevleri erte-
lemeye devam etmektedir” ifadelerini 
kullanan Başkan Mol, “İktidar ortakla-
rının bilmelerini istiyoruz; Bu ülkede 
yaşanan derin yoksullaşma, yüksek ki-
ralar ve barınma sorunu, açlık sınırı al-
tındaki emekli aylıkları ve asgari üc-
retlilere yoksulluk sınırı altındaki ücret 
dayatmaları, emekçilerin ebeveyn hak-
kı olan kreş hakkı ve emzirme odaları-
nın halen olmaması, söz verildiği halde 
kaldırılmayan ve derin mağduriyetlere 
yol açan mülakat uygulamasının ha-
len kaldırılmamasıdır. Bütün bunlar ve 
benzer sorunlar toplumsal barışı bozan 
temel sorunlar olmaya devem etmek-
tedir. İktidarı, bugüne kadar uyguladı-
ğı sermaye yanlısı ve yoksul düşmanı 
politikalarından bir an önce vazgeçme-
ye ve bizlerin yaşadığı derin yoksullaş-
maya kalıcı çözümler getirmesini isti-
yoruz” dedi.

Sağlıklı beslenmenin 
maliyeti 30 bin 475 lira

BES Antalya Şubesi, Bes-Ar’ın verilerini kamuoyuyla paylaştı. Gıda fiyatları üzerinden yapılan hesaplamalarla 
dört kişilik bir ailenin sağlıklı beslenebilmesi için gereken aylık harcama miktarı 30 bin 475 lira olarak belirlendi

GÜVEN 
GÜNEŞ

AsgAri ücrette 
vergi dilimi önerisi
ATB Meclis toplantısında konuşan Başkan Ali Çandır, asgari ücrette vergi dilimi önerisinde 

bulundu. Çandır, “Asgari ücret konusunda yapılacak iyileştirme kadar önemli olan konu, 
vergi dilimlerinin yeniden değerleme oranıyla uyumlu olarak artırılmasıdır” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ



GÜNCEL6 19 ARALIK 2024
PERŞEMBE

Finike ile Polonya’nın Olecko kenti düzen-
lenen imza töreni ile kardeş şehir oldu. Olec-
ko Belediye Başkanı karol Sobczak’ın ev sa-
hipliği yaptığı toplantıya Finike Belediye 
Başkanı Mustafa Geyikçi, Cittaslow Polon-
ya Temsilcisi Joanna Wrzosek-Dziemidowicz, 
Warmisko-Mazurski Valisi Radosaw król ve 
Finike Belediyesi meclis üyeleri katıldı.

‘POLONYA BİZİM İÇİN ÇOK                      
ÖZEL BİR ÜLKE’

Olecko kenti ile kardeş kent protokolü im-
zalamaktan büyük mutluluk duydukları-
nı ifade eden Finike Belediye Başkanı Mus-
tafa Geyikçi, Polonya’nın Finike için çok özel 
bir konumu olduğunu ifade etti. Finike’nin 
ilk kez Cittaslow unvanını Polonya’da aldığı-
nı belirten Başkan Geyikçi, “2023 yılında Po-
lonya’da Finike olarak Cittaslow Uluslararası 
Ağı’na dahil olduk. Aradan geçen süre içeri-
sinde de Polonya ile her zaman sıcak ilişki-
lerimiz devam etti. Bugün de bu ilişkilerimi-
zi Olecko kenti ile yaptığımız protokol ile bir 
adım daha ileriye götürüyoruz” ifadelerini 
kullandı.

imzaladıkları protokolün iki kentin sos-
yo-ekonomik ve kültürel gelişimine de kat-
kı sağlayacağını dile getiren Başkan Geyik-
çi, “Cittaslow ağının iki güzel kenti olarak bu 
protokol ile hem ekonomik hem de kültürel 
olarak ilişkilerimizi taçlandıracak, geliştirece-
ğimiz iş birliği çalışmalarıyla dostluğumuzu 
daha da ileriye götüreceğiz. Olecko ve Finike 
bundan sonraki süreçte ilişkilerini turizmden 
tarıma, ekonomiden, kültür ve sanata her 
alanda geliştirecek ve ileri götüreceğiz. imza-
ladığımız bu protokolün iki kent için de ha-
yırlı olmasını diliyorum. Dostluğumuzun ve 
kentlerimizin kardeşliğinin daima sür-
mesini temenni ediyorum” şeklin-
de konuştu.

OLECKO HEYETİNE 
FİNİKE DAVETİ

Olecko kentinde çok 
sıcak karşılandıkları-
nı ve çok güzel misafir 
edildiklerini de akta-
ran Başkan Mustafa 
Geyikçi, “kardeş ken-
timiz Olecko Belediye 
Başkanı karol Sobc-
zak’a ve tüm heyeti-
ne bizlere gösterdikleri 
yakın ilgiden dolayı bir 
kez daha teşekkür etmek 
istiyorum. en kısa zaman-
da bizler de sizleri Finike’miz-
de ağırlamak istiyoruz. iki kardeş 
kentin bu iyi ilişkilerinin daim olma-
sını diliyorum” dedi.

‘KARDEŞLİK İMZAMIZ                
KALPLERİMİZLE ATILDI’

Finike heyetini Olecko’da ağırlamaktan bü-
yük bir memnuniyet duyduklarını dile ge-
tiren Olecko Belediye Başkanı karol Sobc-
zak, Finike heyetine ilk olarak Olecko kenti 

hakkında bilgiler verdi. Olecko’nun Finike 
ile kardeş kent olmasının önemine de deği-
nen Sobczak, “Bugün imzalanan protokol ile 
dünyanın en önemli turizm markalarından 
biri olan Antalya’nın gözbebeği Finike ile kar-
deş şehir olmuş bulunuyoruz. Bundan böy-
le ilişkilerimizi her alanda geliştirecek ve or-
tak projeler ile iş birliği çalışmalarına imza 
atacağız. Bu protokol ile ekonomik, kültürel 
ve sosyal alanlarda çalışmalar sürdürecek, 

iki kentin ilişkilerini ileriye taşıyacağız. 
Bizler burada sizleri misafir etmek-

ten büyük mutluluk duyuyoruz. en 
kısa sürede bizler de Sayın Ge-

yikçi’nin davetini kırmayacak 
ve Finike’yi ziyaret edeceğiz. 
Ben inanıyorum ki bu kar-
deşlik protokol imzalarıyla 
değil kalplerimizin birliğiy-
le imzalandı. kardeşliğimi-
zin sonsuza dek sürmesini 
diliyorum” ifadelerini kul-
landı.

Ziyaret kapsamında böl-
genin kültürel ve tarihi alan-

larını ziyaret eden Finike he-
yeti daha sonra ilkokul eğitimi 

alan öğrencilerin hazırlamış oldu-
ğu gösterileri izledi. Heyet program-

da son olarak Sıkıyönetim Mağdurları-
nı Anma Günü ve noel Fuarı’nı ziyaret etti.  

DHA

kARAyOllARı Genel 
Müdürlüğü’nden An-
talya Büyükşehir Be-
lediyesi’nin sorum-

luluğuna dahil edilen Aksu 
ilçesi D400 Antalya-Mer-
sin karayolu üzerinde bulu-
nan Aksu Çayı köprüsü’nde 
güçlendirme çalışması ya-
pılıyor. Büyükşehir ekipleri, 
yapılan incelemelerde köp-
rünün ayaklarında oyulma-
lar meydana geldiğini tes-
pit etti. Ayrıca akarsuya göre 
akış yönünde bulunan tari-
hi köprünün risk altında ol-
duğu belirlendi. Büyükşehir 
Belediyesi, hemen harekete 
geçerek, köprü ayaklarını ko-
rumak ve olası risklerin önü-
ne geçmek için güçlendirme 
çalışma başlattı.

Büyükşehir Belediyesi Fen 

işleri Daire Başkanlığı’nın 
başlattığı çalışma kapsamın-
da Aksu Çayı köprüsü ayak-
larında açığa çıkan fore ka-
zıkları iyileştirilerek yapısal 
sağlamlaştırma işlemleri ger-
çekleştiriliyor. Ayak iyileş-
tirmenin yanında Aksu Ça-
yı’nın kısmi ıslahı yapılıyor. 
Trafik yoğunluğunun olduk-
ça fazla olduğu bu bölgede, 
akarsuyun akışını düzenle-
yerek dere içinde yer alan 12 
adet 1,5x1,5 metre ebatlı pre-
fabrik menfezler kaldırılıyor. 
Büyükşehir Belediyesi Fen 
işleri Daire Başkanlığı yetki-
lileri, güçlendirme çalışmala-
rının en kısa sürede tamam-
lanarak köprünün güvenli 
bir şekilde kullanıma sunu-
lacağını bildirdi. 
HABER MERKEZİ 

AKSU ÇAYI KÖPRÜSÜ 
GÜÇLENDİRİLİYOR
Büyükşehir Belediyesi, Expo bölgesinde bulunan Aksu Çayı Köprüsü’nde güçlendirme 

çalışması yapıyor. Trafik yoğunluğunun fazla olduğu köprünün, zamanla yıpranan 
ayakları bakım ve onarım çalışması yapılarak güvenli hale getiriliyor

Finike’De çocukları Abdullah ve 
Oğuzhan ile birlikte mermer ocağı iş-
leten iş insanı Selahattin Onur, Finike 
Devlet Hastanesi’ne 2 milyon 500 bin 
Tl değerinde ‘OCT’ isimli göz arkası to-
mografi cihazı alarak bağış yaptı.

Hastanede gerçekleştirilen devir tes-
lim törenine kaymakam Musa kazım 
Çelik, Cumhuriyet Başsavcısı Vahdet 
Gebeş, Başhekim yücel kurt, ilçe Sağ-
lık Müdürü Serkan yiğit, Hastane Mü-
dürü Tamer yiğit, Ak Parti ilçe Başka-
nı Hakan Bayar, Gençlik kolları Başkanı 
Bülent karakaş, hayırsever iş insanı Se-
lahattin Onur ve oğulları ile hastane 
personeli katıldı. DHA

Hayırseverden 
OCT cihazı

Finike’de iş insanı Selahattin 
Onur tarafından Finike Devlet 
Hastanesi’ne ‘OCT’ göz arkası 
tomografi cihazı bağışlandı

Finike ile Olecko 
kardeş şehir oldu

Finike Belediyesi ile Polonya’nın Olecko şehri arasında kardeş şehir protokolü 
imzalandı. Olecko kentinde gerçekleşen düzenlenen törende Finike Belediye Başkanı 

Mustafa Geyikçi ile Olecko Belediye Başkanı Karol Sobczak protokole imza attı

Su taşkınının önlenmesi 
amacıyla drenaj kanalı yapı-
mı, yağmur suyu mazgalları 
ile menfezlerin temizlenmesi 
çalışmalarını gerçekleştiren 
Kepez Belediyesi, planlama 
sınırlarında bulunan dereleri 
de kışa hazırlıyor Varsak De-
mirel Mahallesi’nde bulunan 
Aktaş Deresi’nin 350 metre-
lik bölümü yağışlı havalarda 
su taşkını yaşanmaması için 
genişletiliyor. İlçenin doğu 
yakasındaki yağmur sularını 
Düden Çayı’na taşıyan Ay 
Deresi’nin başlangıç noktası-
nın yatağının olmaması soru-
nu da giderildi. Dere yatağı 
için 225 metre uzunluğunda, 
4 metre genişliğinde su tahli-
ye kanalı inşa edildi.

MASA DAĞI’NDAN 
HÜRRİYET CADDESİ’NE

İlçenin batısında planlama 
sınırlarında yer alan ve Masa 
Dağı ile Hürriyet Caddesi 
arasındaki Göçerler Sabuncu 
Deresi’nde de kış önlemi 
alınıyor. Dere, Masa Dağı’nın 
batısından Fatih- Duacı 
yolu olarak 3412 Sokak ile 
60 metrelik imar yolunun 
kesiştiği noktadan doğuyor. 
Çamlıbel Mahallesi sınırla-
rına kadar doğal yatağında 
devam eden dere, buradan 
üzeri kapalı ya da açık kanal 
ve menfezlerle Antalya 
Bulvarı, 75. Yıl Caddesi’n-
den Hürriyet Caddesi’ndeki 
ana taşıyıcı drenaj kanalına 
ulaşıyor.

DERE YATAĞI                      
PLANA İŞLENDİ

Göçerler Sabuncu Dere-
si’nin, yaklaşık 1700 metrelik 
bölümü ise 1\1000 ölçekli 
uygulama imar planına dere 

yatağı ve çevresi ise yeşil 
alan olarak işlendi. Kepez 
Belediyesi, derenin bu bölü-
münde yağış dönemlerinde 
su akışının düzenli olması ve 
olası taşkın riskinin önüne 
geçilmesi amacıyla temizlik 
çalışması başlattı.

DERENİN TABANI VE 
ÇEVRESİ TEMİZLENDİ

Bu kapsamda Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 
Sabuncu Deresi’nin çevre-
sinde bitki temizliği yaptı. 
Fen İşleri Müdürlüğü ise iş 
makinesi yardımıyla dere 
tabanında ve çevresindeki 
çöpleri, katı atıkları, çamuru 
ve kumu temizledi. Dere 
üzerindeki menfezlerin ağız 
kısmında biriken katı atıklar 
da kaldırıldı. Temizlik çalış-
masıyla Göçerler Sabuncu 
Deresi, su taşkınlarına karşı 
daha güvenli hale getirildi.

BÖLGEYE KONFORLU 
YAŞAM GELİYOR

Planlama süreci kap-
samında gecekondudan 
modern konutlara dönüşü-
mün devam ettiği Göçerler 
Mahallesi’nde, yapılaşma 
tamamlandıktan sonra dere 
yatağının çevresi plandaki 
kullanımına uygun şekilde 
yeşillendireceği bildirildi. 
Yeni imarla gecekonduların 
yerine konforlu konutların 
inşa edileceği Göçerler ile 
Fatih mahallelerinde drenaj 
kanalı, kanalizasyon, yeni 
yollar, elektrik, telekomü-
nikasyon,  doğal gaz gibi 
sağlıklı kentleşme çalışma-
ları ise yatırım planlaması 
kapsamında yakın bir ta-
rihte başlaması bekleniyor.   
HABER MERKEZİ 

SABUNCU DERESİ 
KIŞA HAZIRLANIYOR
Kepez Belediyesi, Masa Dağı ile Hürriyet Caddesi 

arasındaki Göçerler Sabuncu Deresi’nin 1700 
metrelik bölümünde su taşkını riskini önlemek 

amacıyla temizlik çalışması gerçekleştirdi
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2024 yılının en iyisi
Vinicius Junior oldu 

FIFA tarafından düzenlenen ve 
dünyanın dört bir yanından 

futbolseverlerin oy kullandığı ‘The 
Best’ ödüllerinin kazananları açıklandı. 
Yapılan oylama sonucunda yılın en iyi 
futbolcusu ödülünü Real Madrid’in Bre-
zilyalı kanat oyuncusu Vinicius Junior 
kazandı. Junior bir diğer önemli ödül 
olan Ballond’or’u Rodri’ye kaptırmıştı. 

Başakşehir Avrupa’da
play-off için sahada 

Başakşehir, UEFA Konferans Ligi 
son haftasında yarın Belçika ekibi 

Cercle Brugge ile 23.00’de karşı karşıya 
gelecek. Turuncu-lacivertliler, oynadığı 
5 maçta 1 galibiyet, 2 beraberlik ve 2 
mağlubiyet alırken, 5 puanla 24. sırada 
yer alıyor. Başakşehir, galip gelerek 24 
takım arasında tamamlayarak, play-off 
turuna kalmayı hedefliyor.

NBA kupası
Milwaukee’nin 

NBA Kupası finalinde Oklahoma 
City Thunder ile Milwaukee 

Bucks, ABD’nin Las Vegas şehrinde 
karşı karşıya geldi. Milwaukee müsa-
bakadan 97-81’lik skorla galip ayrıldı. 
Milwaukee bu sonuçla kupayı kazanan 
ikinci farklı takım oldu. Milwaukee 
Bucks’ta Giannis Antetokounmpo 26 
sayı, 19 ribaund ve 10 asistle triple 
double yaptı. 

Galatasaray 
Play-In oynayacak 

Galatasaray Erkek Basketbol Takı-
mı, FIBA Basketbol Şampiyonlar 

Ligi D Grubu’ndaki son maçında deplas-
manda karşılaştığı Alman ekibi RASTA 
Vechta’yı 74-64’lük skorla mağlup 
etti. Sarı-kırmızılılar bu sonuçla FIBA 
Basketbol Şampiyonlar Ligi son 16 turu 
için Play-In oynamaya hak kazandı.

Fenerbahçe, Eyüpspor 
hazırlıklarını sürdürdü 

Fenerbahçe, Trendyol Süper 
Lig’in 17. haftasında cuma 

günü oynayacağı Eyüpspor maçının 
hazırlıklarını sürdürdü. Can Bartu Tesis-
leri’nde Teknik Direktör Jose Mourinho 
yönetiminde yapılan idman; ısınma, 
koordinasyon ve çabukluk çalışmala-
rıyla başladı. Pas çalışmalarıyla devam 
eden antrenman, taktiksel ve bireysel 
çalışmalarla noktalandı. 

Adaylar 
liste açıkladı 

Beşiktaş JK Divan Başkanlık Kuru-
lu, 22-29 Aralık 2024 tarihlerinde 

gerçekleştirilecek Olağanüstü Seçimli 
Genel Kurul Toplantısı öncesi iki başkan 
adayı Hüseyin Yücel ve Serdal Ada-
lı’nın başkan adaylığı dilekçelerini ve 
geçici yönetim kurulu listelerini teslim 
ettiklerini açıkladı. Beşiktaş’ta Hasan 
arat istifa etmiş ve seçime gidilmişti. 

ANTALYASPOR Süper Lig’in 
16. haftasında evinde Kay-
serispor’u ağırladı. Müca-
deleyi 2-0 kazanan An-
talyaspor yenilmezlik 
serisini 4 maça çıkara-
rak iyi gidişatını sürdür-
dü. Müsabaka maçın 
orta hakemi Ali Şan-
salan için de anlamlı 
bir sürprize sahne oldu. 
Şansalan’ın birlikte sa-
hayı çıktığı Armin Gü-
ler’in, Şansalan’ın kariyerin-
de önemli bir yere sahip olan 

eski FIFA kokartlı ha-
kem İlhami Kaplan’ın 
torunu olduğu öğre-
nildi. 

TAKIMDA 
KENETLENME 

VAR

Ekspres Gazete-
si Genel Yayın Yönet-

meni İhsan Coşkun’un 
hazırlayıp sunduğu, Ka-

nal V’de yayınlanan Spor 

Aktif programında maç ile alakalı de-
ğerlendirmelerde bulunan FIFA kokart-
lı eski hakem İlhami Kaplan, “Futbol-
cuları sahaya çıkmadan önce içeride 
gözlemleme şansı buldum. Onlarla 
sohbet ettim. Futbolcularda maça çık-
madan önce inanılmaz bir özgüven 
vardı. Çok rahat bir atmosferdeydiler. 
Takımda bir kenetlenme vardı. Bunu 
çok net bir şekilde görebiliyorsunuz. 
Maçta önce içimde hiçbir tereddüt yok-
tu. Nitekim oyun ve sonuç da bekledi-
ğim gibi gelişti” diye konuştu.  

Maçın hakemi Ali Şansalan’ın sere-
moni için sahaya birlikte çıktığı minik 
futbolseverin torunu olduğunu söy-
leyen İlhami Kaplan, “Merkez Hakem 
Kurulu’nda (MHK) Çanakkale Bölge-
si’nden sorumluyken Ali’yi ilk defa ben 
üst klasmana çıkarmıştım. Bu anlam-
da Ali benim öğrencimdir. Müsabaka 
öncesi de Ali Hoca ile konuştum. Toru-
num Armin ile birlikte sahaya çıktılar. 
Hem benim için hem de Ali Hoca için 
anlamlı bir görüntü oldu” dedi. 
HABER MERKEZİ 

SüPER Lig’de 6 maçta 4 galibi-
yet 1 beraberlik e 1 mağlubiyet 
alan Antalyaspor, Ziraat Tür-
kiye Kupası’nda da yoluna de-

vam ediyor. Ligde 15 maçta 21 puan 
toplayarak 8. Sırada yer alan Antal-
yaspor, Türkiye Kupası’nda da grup aşamasına 
kalmayı başardı. Muşspor’a konuk olan akrep, 
rakibini eleyerek gruplara yükseldi. 

PENALTI ATIŞLARIYLA 

Muşspor 45. dakikada Efe Karaoğlu’nun aya-
ğından bulduğu gol ile 1-0 öne geçti. İlk yarı bu 
sonuçla tamamlandı. Antalyaspor maçın 82. 
dakikasında Abdurrahim Dursun ile skoru eşit-
ledi. Maçın 90 dakikası bu sonuçla tamamlan-
dı. Uzatmalarda da eşitlik bozulmazken tur at-
layan tarafı penaltı atışları belirledi. Seri penaltı 
atışlarında hata yapmayan Antalyaspor rakibi-
ni 5-4 mağlup ederek grup aşamasına kalma-
yı başardı.

16. YüZYILDA Fransa’da ortaya çıkan 
ve dayanıklılığı artıran, refleksleri ge-
liştiren squash sporu, Muratpaşa Bele-
diyesi’nin desteğiyle Türkiye’de önemli 
bir noktaya taşındı. 2016 yılında Süley-
man Erol Olimpik Yüzme Havuzu’nun 
alt katında açılan squash salonlarıyla 
başlayan eğitimler, sekiz yıldır aralık-
sız sürüyor. Her üç ayda bir farklı yaş 
gruplarından 100’ün üzerinde kişiye 
ücretsiz eğitim sunan Muratpaşa Bele-
diyesi, bugün 50 lisanslı sporcu yetiş-
tirmiş durumda.

MİLLİ TAKIMA YETİŞEN 
SPORCULAR

Squash takımının oyuncularından 
Levent Canbeyli, squashla Muratpa-
şa Belediyesi sayesinde tanıştığını be-
lirterek, “A Milli Takım’daki 2 ve Genç 
Milli Takım’daki 10 sporcu Muratpa-
şa’dan yetişti. Milli takıma yükselme-
nin gururunu yaşıyorum” dedi. Takı-
mın bir diğer oyuncusu İpeksu Dolma 
ise 12 yaşında başladığı squash kariye-
rinde, Macaristan, Ukrayna ve Viyana 
gibi ülkelerde düzenlenen turnuvalara 
katıldığını ve Ukrayna’da ikincilik ka-
zandığını ifade etti. Muratpaşa Beledi-

ye Başkanı ümit Uysal, yoğun antren-
man temposuyla Türkiye Şampiyonası 
ve uluslararası turnuvalara hazırlanan 
sporcularla bir araya geldi. Başkan Uy-
sal, “Squash sporunda Muratpaşa’yı 

öncü bir noktaya taşımaktan büyük 
mutluluk duyuyoruz. Sporcularımıza 
başarılar diliyorum” dedi. 

20-22 Aralık tarihlerinde Türkiye 
Şampiyonası’na katılacak olan Murat-

paşa Squash Takımı, ardından genç 
sporcularıyla birlikte Prag’da düzenle-
necek turnuvada Türkiye’yi temsil ede-
cek.  
HABER MERKEZİ

Seremonide sürpriz buluşma
Antalyaspor- Kayserispor 
maçının seremonisinde 
hakem Ali Şansalan için 

anlamlı bir sürpriz yaşandı. 
Ali Şansalan sahaya, 
hakemlik kariyerinde 

önemli bir yere sahip olan 
İlhami Kaplan’ın torunu 

Armin ile çıktı

AntAlyASpor 
hAtA yApmAdı
Ziraat Türkiye Kupası’nda Muşspor ile karşılaşan Antalyaspor, penaltı atışları 

sonucunda rakibini eleyerek grup aşamasına kalmaya hak kazandı

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

muratpaşa’nın squash başarısı
Muratpaşa Belediyesi’nin sekiz yıl önce spor okullarıyla başlattığı squash eğitimleri, bugün Türkiye’de 

bir başarı hikayesine dönüştü. Belediyenin desteklediği squash takımı, hem Squash Takımlar Süper 
Ligi’nde şampiyonluk mücadelesi veriyor hem de milli takımın temel kadrosunu oluşturuyor
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Türk sinema tarihinde önemli işlere 
imza atan ustaların eseri, ‘7 Kocalı Hür-
müz’ geçtiğimiz akşam Haşim İşcan Kül-
tür Merkezi Opera Sahnesi’nde kapalı gişe 
sahnelendi. Yazıldığı günden bu yana Dev-
let Tiyatroları ve özel tiyatrolar olmak üze-
re geniş bir izleyici kitlesine ulaşmayı ba-
şarmış ‘7 Kocalı Hürmüz’ müzikali, opera 
ve bale sanatının zenginliğiyle harmanla-
narak izleyicilere unutulmaz bir deneyim 
sundu.  Türk sinemasında 200’e yakın fil-
min senaryosuna imza atan, Hababam Sı-
nıfı, Neşeli Günler, Salako gibi başyapıt-
ların unutulmaz yazarı Sadık Şendil’in 
metinlerini kaleme aldığı; Züğürt Ağa, Ağır 
Roman, Muhsin Bey gibi eserlerin müzik-
leriyle hafızalarda yer edinen Atilla Öz-
demiroğlu’nun bestelerini yaptığı, şarkı 
sözlerini Sevgi Sanlı’nın yazdığı ‘7 Kocalı 
Hürmüz’ müzikali, her sahnesinde büyük 
ustaların izlerini taşıyor. Orijinal metinle-
re ve müziklere sadık kalınarak moderni-
ze edilen müzikal, opera ve bale sanatıyla 
harmanlanarak sahneye taşındı.

Müziklerinin, Antalya DOB Orkestra Şefi 
Ömer Yöndem tarafından yeniden düzen-
lendiği müzikalin rejisörü Mehmet Fatih 
Şanal olurken, koreografisi Özgür Adam 
İnanç’a, kostüm tasarımı Nursun Ünlü’ye, 
dekor tasarımı Gürcan Kubilay’a ve ışık ta-
sarımı Mustafa Eski’ye ait. Antalya Devlet 
Opera ve Balesi orkestrası, korosu ve bale-
si eşliğinde sahnelenen eserin orkestra şefi 
Ömer Yöndem olurken, koro şefiğini Ma-
hir Seyrek üstleniyor.  Eserin başkemancı-
sı Sibel Aydın oldu. HABER MERKEZİ

külTür ve Turizm Bakanlığı ile Yükseköğ-
retim Kurulu arasında imzalanan protokol-
le aralarında Akdeniz Üniversitesi’nin de bu-
lunduğu 7 üniversitenin turizm fakültesi 
eğitim müfredatı güncelleniyor.

İmzalanan protokol kapsamında Akdeniz 
Üniversitesi, Dokuz Eylül Üniversitesi, Gazi-
antep Üniversitesi, İzmir Kâtip Çelebi Üniver-
sitesi, Mardin Artuklu Üniversitesi, Muğla 
Sıtkı Koçman Üniversitesi ve Afyon Kocate-
pe Üniversitesi fakülteleri pilot uygulama ya-
pılacak olan fakülteler olarak belirlendi. Pilot 
uygulamanın gerçekleştirileceği üniversitele-
rin Turizm Fakülteleri’nde bulunan Turizm İş-
letmeciliği ile Gastronomi ve Mutfak Sanatla-
rı programlarının müfredatları yenilenecek. 
Eğitim yüzde 100 İngilizce olacak, ikinci ya-
bancı dil olarak Rusça, Çince veya Arapça zo-
runlu hale gelecek. Ayrıca, öğrenciler birinci 
sınıftan itibaren sektörde ücretli staj yaparak 
hem deneyim kazanacak hem de maddi ge-
lir elde edecek. Öğrencilere, üniversiteler ve 
sektör temsilcileri tarafından mesleki danış-
manlık desteği de sağlanacak.

Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Er-
soy, protokolün Türkiye’nin turizm alanında-
ki başarılarını sürdürülebilir kılacağını ifade 
ederek, “Bugün hayata geçirdiğimiz bu iş bir-
liğiyle geleceğin turizm kurmaylarını yetiş-
tireceğiz. Mezunlarımız, küresel turizm sek-
töründe genel müdür yardımcıları ve genel 
müdürler olarak ülkemizi temsil edecek. Tür-
kiye, dünyaya turizm yöneticisi ihraç eden 

bir ülke konumuna gelecektir” dedi. Proto-
kol kapsamında getirilen yeniliklerin, Tür-
kiye’nin küresel turizm sektöründeki konu-
munu daha da güçlendireceğini vurgulayan 
Bakan Ersoy, “Yetişmiş, çok dilli ve donanım-
lı gençlerimiz, ülkemizin ekonomik ve kültü-
rel kalkınma hedeflerine büyük katkı suna-
cak” ifadelerini kullandı.

“YüZdE 100 İngİlİZcE EğİtİM”

Yükseköğretim Kurulu Başkanı Prof. Dr. 
Erol Özvar, protokol kapsamında belirtilen 
üniversitelerin ilgili programlarının eğitim-
de mükemmeliyet hedefiyle yeniden şekil-
lendirileceğini belirterek, “Protokolle, üni-
versitelerimizde yüzde 100 İngilizce eğitim 
sunulacak, ikinci yabancı dil olarak Rusça, 
Çince ve Arapça dillerinden biri daha müf-
redata eklenecek” dedi. Getirilen yenilikle-
rin, mezunları küresel turizm sektöründe bi-
rer marka haline getireceğini vurgulayan 
Özvar, “Öğrencilerimiz birinci sınıftan itiba-
ren nisan ve kasım ayları arasında sektörde 
staj yapma imkânına kavuşacaktır. Üstelik, 
bu stajlar yalnızca mesleki deneyim kazan-
dırmakla kalmayacak, öğrencilerimize belir-
li bir miktarda maddi destek de sağlayacak-
tır. Bunun yanında, her bir öğrencimize hem 
üniversitelerimizden hem de sektör temsilci-
lerinden birer danışman atanacak ve bu sü-
reçte aldıkları eğitimler kredilendirilecektir” 
şeklinde konuştu. Prof. Dr. Erol Özvar, proto-
kol kapsamında müfredatın disiplinler arası 

bir yaklaşımla yeniden düzenleneceğini vur-
gulayarak, “Gastronomi ve Mutfak Sanatları 
programlarımızda turizm işletmeciliği ders-
lerine, Turizm İşletmeciliği programlarımızda 
ise gastronomi derslerine yer verilmesi, öğ-
rencilerimizin hem yöneticilik hem de uygu-
lama becerilerini geliştirmelerine imkan sağ-
layacaktır” ifadelerini kullandı.

Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özle-
nen Özkan, imzalanan protokolün ardından 
yaptığı açıklamada, Akdeniz Üniversitesi Tu-
rizm Fakültesi’nin 2017 yılından bu yana Tür-
kiye’deki tüm turizm fakülteleri arasında en 
yüksek puanla öğrenci kabul eden ve en çok 
tercih edilen fakülte olduğunu vurguladı. 
Antalya’nın, 2024 yılında 17 milyon yaban-
cı turist ağırlayarak Türkiye’de en çok turist 
çeken şehirler arasında yer aldığını belirten 
Prof. Dr. Özkan, şehrin güçlü konaklama alt-
yapısı ve turizmin başkenti olma özelliğiyle 
öne çıktığını ifade etti. Bu çerçevede, Akde-
niz Üniversitesi olarak sektöre nitelikli perso-
nel yetiştirmenin önemine dikkat çeken Prof. 
Dr. Özkan, güncellenen müfredat ve uygu-
lamalı eğitimlerle öğrencilerin sektöre daha 
donanımlı bir şekilde hazırlanacağını belirtti.

Ankara’da gerçekleştirilen imza törenine 
Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, 
Yükseköğretim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Erol 
Özvar, Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Özlenen Özkan ve diğer pilot uygulama ya-
pılacak olan üniversitelerin rektörleri katıl-
dı. İHA

MEvlANA Celaleddin-i 
Rumi, Hakk’a vuslatının 
751’inci yıldönümü, An-
talya Büyükşehir Beledi-

yesi’nin düzenlediği sema töreni ile 
anıldı. Antalya Büyükşehir Belediye-
si, Antalya valiliği, İl Kültür ve Turizm 
Müdürlüğü, Akdeniz Konyalılar Fede-
rasyonu, Antalya Konyalılar Derneği, 
Konyalı Sanayici ve İş İnsanları Derne-
ği Antalya Şubesi, Antalya Karamanlı-
lar Kültür Derneği, Karaman Ayrancı-
lar Kültür Yardımlaşma ve Dayanışma 
Derneği, Antalya Çetmililer Derneği 
işbirliğiyle Atatürk Kültür Merkezi’n-
de (AKM) düzenlenen etkinliğe ilgi yo-
ğun oldu. 

SEMA tÖREnİ                 
İlgİYlE İZlEndİ

İsmail Baha Sürelsan Kon-
servatuarı Tasavvuf Müzi-
ği Topluluğunun hazırladığı 
Hz. Mevlana Celaleddin-i Ru-
mi’nin vuslat’ının 751’inci yı-
lını Şeb-i Arus Sema Töreni, 
mevlevi bestekâr Hüseyin Fah-
rettin Dede’ye ait Acem-Aşiran 
Mevlevi Ayin-i Şerifi ve sema 
mukabelesi icra edildi. Salonu 
dolduran seyirciler sema töre-

nini ilgiyle izledi. 

MEVlAnA’nIn AnlAYIŞInA 
HER ZAMAn İHtİYAÇ VAR

Etkinlikte konuşan Büyük-
şehir Belediyesi Genel Sekre-
ter Yardımcısı Mustafa Gür-
büz “Mevlana Celaleddin-i 
Rumi için ölüm bir son değil 
Allah’a kavuşmanın, hakika-
te ermenin düğün gecesidir. 
Çağları aşan sözleriyle sevgi-
nin, hoşgörünün ve birliğin 

en güçlü temsilcisi olmuştur. ‘Gel ne 
olursan ol yine gel’ diyerek insanlığa 
kucak açmış ve gönülleri buluşturmuş-
tur. Bizlere miras bıraktığı bu anlayı-
şa bugün ne kadar çok ihtiyacımız ol-
duğunu bir kez daha hatırlıyoruz” dedi.

Katılımcı dernekler, bu anlamlı et-
kinliğe desteği için Antalya Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Muhittin Böcek’e 
teşekkür ederken, Genel Sekreter Yar-
dımcısı Mustafa Gürbüz’e gecenin anı-
sına semazen işlemeli cam tablo hedi-
ye etti.  HABER MERKEZİ

MEVLANA, sEMA
törENi iLE ANıLdı

Antalya Büyükşehir Belediyesi, Hz. Mevlana Celaleddin-i Rumi’nin vuslatının 751’inci yılını 
Şeb-i Arus sema töreni ile andı. İsmail Baha Sürelsan Konservatuarı’nın hazırladığı programda 

Mevlana’nın sevgi, saygı, hoşgörü ve kardeşliğe dair evrensel mesajları yeniden hatırlandı

‘7 Kocalı Hürmüz’de
kapalı gişe coşkusu

turizm eğitiminde
köklü değişiklik

Kültür ve Turizm Bakanlığı ile Yükseköğretim Kurulu (YÖK) arasında 
yükseköğretim ile turizm sektörünü bir araya getiren iş birliği protokolü imzalandı

KEMER Final Okulları Re-
sim Kulübü öğrencileri, gra-
pon kağıtlarıyla yaptığı Türk 
bayrağını, Kemer Belediye 
Başkanı Necati Topaloğlu’na 
hediye etti. 

 “Eğitim varsa gelecek var” 
projesiyle adından söz ettiren 
Başkan Topaloğlu, proje kap-
samında okullara ve öğrenci-
lere destek vermeye devam 
ediyor. 

Başkan Topaloğlu, okul zi-
yaretleri kapsamında Kemer 
Final Okulları’nı ziyaret ede-
rek öğretmen ve öğrenciler-
le bir araya geldi. Ziyareti sı-
rasında Başkan Topaloğlu’na 
Kemer Belediyesi Gençlik Or-
kestra ve Bandosu Şefi Fur-

kan Üstündağ da eşlik etti. 
Ziyarette, Final Okulları Re-

sim Kulübü öğrencileri, gra-
pon kağıtlarıyla yaptığı Türk 
bayrağını Başkan Topaloğ-
lu’na hediye etti. 

Başkan Topaloğlu, hedi-
ye sonrası yaptığı açıklama-
da, “Eğitimin her kademesine 
destek vermeye devam edi-
yoruz. Geleceğimizin teminatı 
olan öğrencilerimizle bir ara-
ya gelmek bizi mutlu ediyor. 
Final okullarını ziyaretim sıra-
sında şahsıma hediye edilen 
Türk bayrağı için Final Okul-
ları Görsel Sanatlar Öğretme-
ni Zehra Türkal ve öğrencileri-
ne teşekkür ediyorum.” dedi. 
HABER MERKEZİ

Öğrencilerden Başkan
Topaloğlu’na Türk bayrağı

Kocagöz 
Anteks 

çalışanlarıyla 
buluştu

Kepez’in dört bir yanındaki hizmet çalışmala-
rını yerinde inceleyen Başkan Mesut Kocagöz, 
bir yandan da ziyaretlerle gönüllere dokunuyor. 
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 1992 yı-
lında Anteks’te birlikte çalışmaya başladığı mesai 
arkadaşlarıyla Mimar Sinan Kongre Merkezi’nde 
bir araya geldi. eski günler yad edildi, anılar pay-
laşıldı ve geçmişteki büyük bağlarla kurulan dost-
luklar bir kez daha tazelendi.  HABER MERKEZİ 
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